
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 7. maj 2019 kl. 19.00 
Udeblivelse uden afbud: Søren og Svend Aage 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. april 2019 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Der er kommet en beboerhenvendelse vedr. buskrydning i etape 6. Denne blev 
drøftet og vil blive besvaret. Bestyrelsen fastholder beslutningen om buskrydning. 
 
3. 
Orientering fra formanden. Niels vil supplere den skriftlige beretning på GF. 
 
4. 
Orientering fra kasserer. Peter vil knytte kommentarer til regnskabet på GF. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Svend Aage udeblevet. 
 
6. 
Orientering fra EDB/hjemmeside. Søren udeblevet. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels tilser igangværende reetablering efter 
fjernvarmearbejde i etape 7. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars har revideret vores velkomstbrev til nye 
beboere. Dette vil blive benyttet fremover. Der er endnu ikke kommet resultat fra den landsdæk-
kende affaldsindsamling. Lars følger op på det. Lars har haft møde med kommunen vedr. deres køb 
af en ejendom i Thorshøjparken med henblik på præcisering af, at lokalplan og områdedeklaration 
stadig er gældende for ejendommen. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Faldsandet på legepladserne trænger til vedligeholdelse. Niels 
undersøger pris på evt. indkøb af faldsand. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. En forespørgsel fra en beboer om fældning af vejtræer blev drøftet 
og vil blive besvaret. Til efteråret tages stilling til, hvad der skal ske med det braklagte areal mellem 
Oasen og Kolt Østervej. Forårets områdefejning blev udført for tidligt i år. Fremover vil der blive 
forårsfejet ultimo april/primo maj. 
 
11. 
Eventuelt. Ingenting. 
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